
 
 

2013.07.02. 
emlékeztető 

 
  Budapesti Műszaki és Gazdaságtudományi Egyetem  Kármán Tódor Kollégium HÖK Tömb 
 Gépészmérnöki Kar  1111 Budapest, Irinyi József u. 1-17.  
 Gépészkari Hallgatói Képviselet  e-mail: hk@ktk.bme.hu ● web: http://ghk.ktk.bme.hu 

 

-1- 

 

 Jelen volt Késett Előbb távozott Kimentést kért Hiányzott 

Antal Laura    x  

Berta Katalin x     

Kovalovszki Máté    x  

Kun Levente Alex x     

Majláth Máté x     

Mátics Zoltán    x  

Nagy Ágnes     x 

Nagy Edit x     

Perjési Péter x     

Rácz Virág    x  

Somogyi József x     

Szabó Balázs x     

Szaller Ádám    x  

Szipka Károly x     

Varró Gergő x     

Vígh Miklós x     

Dátum: 2013. július 2. Oldalszám: 4 

 

Kezdés: 20:15 

Vendégünk volt a Gólyatanács két tagja Szigeti Milán és Varga István. 

Vígh Miklós elmondta a mai ülés menetrendjét. Először a közösségi körök besúlyozását fogja 

elvégezni a GHK, utána Perjési Péter a kollégium osztási elveit majd a végleges tervezetet 

fogja bemutatni. 

Kollégiumi Bizottság 

A tegnapi bizottsági ülés során a körök által végzett összmunkát majd az átlagos tagok 

munkáját súlyozta a GHK. Ezeket újra átnézi a GHK és dönt a végleges sorrendről. Az Old’s 

club és Bassment pontozása közösségi ösztöndíj szempontjából a nyári klub koncepció 

átdolgozásának eredménye lesz.  

Ezek utána a Senior Gárda tavaszi teljesítménye volt napirenden. Mivel itt jelentős hullámzás 

figyelhető meg félévről-félévre, a GHK külön tárgyal erről. FVígh Miklós elmondta, hogy a 

Senior Gárda esetén a tegnapi ülés alapján a kiindulás 34 pont. Perjési Péter elmondta, hogy 

az ESZK-hoz hasonlítaná magukat (30 pont). Kun Levente a reális teljesítményüket 20 pontra 

értékelte. Nagy Edit 10 pontot mondott. Szipka Károly a reális teljesítményt 20 pontra 

értékelte. 

A GHK 20 pontot szavazott meg kiindulási alapnak. A GHK több lehetőséget vett figyelembe 

és végül a félévre 45 pontra súlyozta a Senior Gárdát. Ez azt jelenti, hogy az őszi félévben 

végzett munka a két félév között elosztásra kerül, így az őszi félévbe beszámít majd a most 

megelőlegezett pontszám és a következő súlyozáskor figyelembe lesz véve. 
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Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki el tudja fogadni a körök súlyozását az előbb 

végigbeszélt módon? 

A GHK 9-0-1 arányban döntött. 

A beszámolóval késett körök szankciójáról esett ezután szó. Perjési Péter elmondta, hogy a 

beszámolóval késett körvezetők a GHK munkáját nem hátráltatták. Így a GHK egységesen 

bünteti a körvezetőket. A GHK a büntetés fokát máshogy határozta meg a késett és a hibás 

táblázatokat küldött körvezetők esetén.  

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki különböző mértékben büntetné a késő és a hibás 

táblázatokat küldő körvezetőket? 

A GHK 8 tagja szavazott erre. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki egységesen büntetné a késő és a hibás táblázatokat 

küldő körvezetőket? 

A GHK 2 tagja szavazott erre. 

 

A GHK a beszámolókat későn küldő körvezetők pontjairól többkörös szavazást tartott. 3 

javaslat érkezett. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki a körvezető pontjának 50%-át adná meg? 

A GHK 1 tagja szavazott erre. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki a körvezető pontjának 70%-át adná meg? 

A GHK 3 tagja szavazott erre. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki a körvezető pontjának 85%-át adná meg? 

A GHK 9 tagja szavazott erre. 

Ez után a GHK a beszámolókat hibásan küldő körvezetők pontjairól többkörös szavazást 

tartott. 4 javaslat érkezett. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki a körvezető pontjának 75%-át adná meg? 

A GHK 1 tagja szavazott erre. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki a körvezető pontjának 85%-át adná meg? 

A GHK 1 tagja szavazott erre. 
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Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki a körvezető pontjának 90%-át adná meg? 

A GHK 8 tagja szavazott erre. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki a körvezető pontjának 100%-át adná meg? 

A GHK 4 tagja szavazott erre. 

 

Ez után Perjési Péter elmondta, hogy a jelentkezők közül több esetben hiányosan adtak meg 

adatokat, ezeket bemutatta a GHK-nak. Elmondta a kollégiumi férőhelyek számát, illetve, 

hogy mely csoportoknak (BSc gólya, MSc gólya, Mentor és bennmaradóknak) hány 

férőhelyet tett félre.  

A GHK az MSc gólyáknak félretett helyek számáról döntött többkörös szavazás során. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki támogatja, hogy az MSc gólyáknak 30 férőhelyet 

tegyen félre a GHK? 

A GHK 2 tagja szavazott erre. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki támogatja, hogy az MSc gólyáknak 40 férőhelyet 

tegyen félre a GHK? 

A GHK 8 tagja szavazott erre. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki támogatja, hogy az MSc gólyáknak 50 férőhelyet 

tegyen félre a GHK? 

A GHK 5 tagja szavazott erre. 

 

Ez után a GHK a BSc gólyáknak félretett helyek számáról többkörös szavazást tartott. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki támogatja, hogy a BSc gólyáknak 130 férőhelyet 

tegyen félre a GHK? 

A GHK 6 tagja szavazott erre. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki támogatja, hogy a BSc gólyáknak 140 férőhelyet 

tegyen félre a GHK? 

A GHK 5 tagja szavazott erre. 
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Elnöki beszámoló 

Vígh Miklós elmondta, hogy a GHK jövő héten ülést tart. 

Szabó Balázs elmondta, hogy Vígh Miklóssal múlt héten beszélt a Kármán Kollégiumért 

Alapítvány-t érintő témáról. Elmondta, hogy holnap beszél Horváth Bélával, akivel az 

alapítvány jövőbeli működési elveiről fog beszélni. 

A másik téma az volt, hogy a Primogen FM. munkatársai továbbra is használhassák a 

konditermet. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki támogatja, hogy a Primogen FM. Továbbra is 

használhassák a termeket? 

A GHK 9-1-0 arányban szavazott. 

Szó volt arról, hogy Bodnár Dávid a konditerem vezetője nem kért árajánlatot a konditermi 

futópadok javítására, és egy nagy összegű számlát kapott miután megcsináltatta. A GHK egy 

másik árajánlatot kér majd, hogy az ár realitását megvizsgálja. 

Téma volt még, hogy a külföldi hallgatók szeptember 5-ig tartózkodnának a Kármán Tódor 

Kollégiumban, így oda csak az első tanítási hét hétfőjén lehetne beköltözni, de emiatt ők már 

szeptember 1-ig ki fognak költözni, illetve probléma akadt a kollégiumi elhelyezésükkel 

kapcsolatban is. 

Szabó Balázs felvetette, hogy a külföldi hallgatóknak egy welcome party-t szervezhetne a 

GHK. 

Ülés vége: 23:40 

  ....................................   ....................................  

 Majláth Máté Lajos Vígh Miklós 

 Gépészkari Hallgatói Képviselet Gépészkari Hallgatói Képviselet 

 jegyzőkönyvvezető elnök 

 


